
1) Jaki jest cel kredytu, o którym mowa w raporcie bieżącym nr 2/2017 r.? 

Zgodnie z informacjami zawartymi w raporcie bieżącym nr 2/2017 z dnia 3 lutego 2017 roku, 

kredytobiorcą w przedmiotowej umowie nie jest Emitent a Mazowiecka Spółka Mleczarska Spółka 

Akcyjna, więc sposób wykorzystania środków z kredytu zależy od decyzji kredytobiorcy i postanowień 

umowy zawartej pomiędzy kredytobiorcą a Credit Agricole Bank Polska Spółka Akcyjna. 

2) Czy ww. kredyt został Spółce przyznany? Jeśli tak to dlaczego nie został opublikowany stosowny 

komunikat? 

Kredyt,  o którym mowa w raportach bieżących nr 1/2017 z dnia 10 stycznia 2017 roku i 2/2017 z dnia 

3 lutego 2017 roku, zgodnie z informacjami opublikowanymi w przedmiotowych raportach został 

przyznany spółce Mazowiecka Spółka Mleczarska Spółka Akcyjna, o czym Emitent nie miał obowiązku 

informować w formie odrębnego raportu. 

3) W jaki sposób zamierzacie Państwo poprawić kontakt z akcjonariuszami mniejszościowymi czy 

na tym w ogóle Wam na tym zależy? (oczywiście poza spotkaniami w ramach WZA)? 

Spółce zależy na kontakcie ze wszystkimi akcjonariuszami dlatego terminowo publikuje wymagane 

przepisami prawa raporty bieżące i okresowe oraz udziela odpowiedzi na pytania zadawane 

akcjonariuszy. O wszelkich przyszłych istotnych informacjach dotyczących Spółki, podobnie jak 

dotychczas, Zarząd Emitenta będzie na bieżąco informował w postaci raportów bieżących i 

okresowych publikowanych w ramach stosownych regulacji przewidzianych dla spółek notowanych w 

Alternatywnym Systemie Obrotu na rynku NewConnect. 

4) Czy Spółka ma zamiar przedstawić prognozę działalności na kolejne lata? 

Na chwilę obecną Spółka  nie planuje publikacji  prognoz wyników finansowych. 


